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Výbor pro digitalizaci, IT a Otevřený kraj 
Zastupitelstva Plzeňského kraje 

  

  
 
 

 

 

 Prezence 

Přítomni předseda: JUDr. Milan Chaloupka, MBA, LL.M.  

 

členové:  

Ing. Martin Barták, MBA  

Martin Dittrich  

Lucie Pernglau 

Jiří Novák  

Ing. Vlastimil Hebr  

David Soukup  

 

  

Omluveni Mgr. Karel Filipčík 

Pavel Šrámek 

Ing. Jan Štěpán  

Milan Brož  

 

  

  

Hosté Bc. Patrik Pátek – pověřen zastupováním vedoucího odd. mediální 

komunikace  

 

 

 

 

Mgr. René Zeithaml – předseda redakční rady webového portálu PK  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

Číslo zasedání 11 

Datum konání  16. 1. 2023 – 15.00 hod.  

Místo konání KÚPK, zasedačka č. 143  

Zapisovatel Lucie Mrázová, DiS.  
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Program 

 

1. zahájení 

2. formální náležitosti (prezence, usnášeníschopnost, volba ověřovatele zápisu) 

3. schválení Plánu činnosti pro rok 2023 

4. hosté: Bc. Patrik Pátek – pověřen zastupováním vedoucího odd. mediální komunikace, 

Mgr. René Zeithaml – předseda Redakční rady webového portálu, téma: „Řešení 

návrhů členů výboru na modernizaci webového portálu Plzeňského kraje, zejména 

jeho obsahové a grafické části.“  
5. diskuse, různé 

6. závěr  

 

 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 

Zahájení  

 

Předseda výboru, JUDr. Milan Chaloupka, MBA, LL.M., přivítal přítomné 

členy vč. hostů a zahájil 11. zasedání Výboru pro digitalizaci, IT a 

otevřený kraj ZPK. 
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Formální náležitosti 

 

a) výbor byl usnášeníschopný (6/11) 

b) program jednání byl jednomyslně schválen (6/11)  

c) ověřovatelem zápisu byla zvolena paní Lucie Pernglau (6/11)  
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      Schválení Plánu činnosti pro rok 2023 

 

      Pan předseda přečetl připravený Plán činnosti výboru pro rok 2023, vyzval 

      členy k případným připomínkám a nechal o něm hlasovat.  
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Bc. Patrik Pátek, Mgr. René Zeithaml – „Řešení návrhů členů výboru 

na modernizaci webového portálu Plzeňského kraje, zejména jeho 

obsahové a grafické části.“  

 

- Martin Barták navrhl jako první ukázku webových stránek 

Jihomoravského kraje, dle jeho názoru dalším krajem, který má 

povedené webové stránky je kraj Moravskoslezský (profesionální 

vzhled stránek, přehlednější, méně nutných rozkliků)  
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- stejně tak Jiří Novák označil tyto stránky za líbivé 

- na webových stránkách PK chybí členům výboru např. podkreslení 

textu fotografií (na homepage) + panovala shoda na tom, že by se 

měl zlepšit výběr fotografií ke článkům na homepage 

- Patrik Pátek vysvětlil, jak funguje vkládání článků a aktualit na 

hlavní stránce 

- Lucie Pernglau označila současné stránky PK za nepřehledné a 

vyžadující spoustu klikání 

- Milan Chaloupka – dle jeho názoru by měla fotka na hlavní 

stránce charakterizovat významné místo kraje, ale nejdůležitější je, 

aby se uživatel na stránkách „cítil dobře.“  

- reakce členů na to, co by měly nové stránky splňovat: 

1) hlavní stránka by měla uživatele nalákat na další práci s webem 

2) je důležitý kvalitní vyhledávač 

3) přehlednost  

- René Zeithaml informoval o tom, že ½ všech přístupů zabírají 

kotlíkové dotace  

- Martin Barták jako jednu z možností, jak udržet web stále 

aktuální, uvedl variantu tvorby dynamického webu dle měsíčních 

průzkumů  

- René Zeithaml vysvětlil proces vkládání článků úředníky, kdy 

úředník napíše článek, zašle jej ke kontrole schvalovateli a až poté 

je článek uveřejněn 

- Vlastimil Hebr položil otázku „Zda na úřadě figuruje nějaký 

editor, který řeší finální grafickou podobu článků před 

zveřejněním?“ Na to René Zeithaml odpověděl, že nikdo takový 

na krajském úřadě není.  

- dále byla opět zmíněna nutnost správně fungujícího vyhledávače 

- Patrik Pátek informoval přítomné o tom, že web PK musí 

splňovat spoustu kritérií jako např. legislativu a nejrůznější 

nařízení, které ostatní „soukromé“ weby řešit nemusí (jako př. 

uvedl problematiku práce s překladačem pro slepé spoluobčany) 

- Vlastimil Hebr vidí jako nutné, aby proběhla konzultace 

s profesionály, kteří se grafikou a tvorbou webových stránek 

zabývají 

- jako další komplikaci uvedl Patrik Pátek např. práci s barvami a 

kontrasty (z důvodu práce se čtečkou pro osoby s poruchou zraku 

apod.) 

- Patrik Pátek konstatoval, že zde narážíme na pravidla, která jsou 

pro státní správu, co se týče spravování webových stránek, až 

enormně tvrdá.  

- web PK částečně funguje i jako archiv, proto je nutné při jakékoliv 

změně ochránit všechna důležitá data 

- v této souvislosti byl zmíněn Středočeský kraj, který v brzké době 

chystá spuštění nových webových stránek a zároveň s nimi nějakou 

dobu bude funkční i web stávající. Na toto zareagoval Patrik 

Pátek tím, že jeho názor je data nedělit 

- dále se Patrik Pátek vyjádřil k dosavadní spolupráci s Bartoň 

studiem, které stojí za zrodem současného webu PK a probíhají 

s ním jednání o změně a modernizaci. Jako negativa uvedl např. 

dlouhé časové prodlevy ze strany Bartoň studia, analýzu potřeb atd. 
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Nejzásadnější dle jeho názoru je, určit zadání toho, jakým směrem 

se budou úpravy ubírat. Také podotkl, že očekává daleko větší 

aktivitu ze strany dodavatele.  

- René Zeithaml navrhl, aby byla najata konzultantská firma, která 

by dokázala konstruktivně poradit jak postupovat  

- David Soukup – „Bude se na danou analýzu vypisovat výběrové 

řízení? Máte nějakou vizi?“ 

- Milan Chaloupka – „V tuto chvíli bych nešel cestou opětovné 

spolupráce s Bartoň studiem, určitě se přikláním k variantě poptat 

více firem.“  

- Vlastimil Hebr uvedl, že dle jeho názoru by byla mnohem lepší 

než analýza dat případová studie 
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Diskuze, různé  

 

 

Závěr  

 

- pan předseda poděkoval všem zúčastněným, připomněl termín dalšího 

zasedání (tj. 15. března 2023 od 15:30 hod., zasedačka č. 326) a 

jednání ukončil. 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 19. 1. 2023 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lucie Mrázová                        Lucie Pernglau              JUDr. Milan Chaloupka, MBA, LL.M.  

   zapisovatel               ověřovatel                                 předseda výboru  
 
 
 
 
 
 

 


